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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 28.02.2017 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1.  Schválený rozpočet mesta na rok 2017-školstvo  

2.  Vyhodnotenie zaslaných projektov v zmysle Výzvy č.3 pre oblasť „Vzdelávanie a výchova 

detí a mládeže – školstvo“ 

3.  Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 2016/2017 

4.  Rôzne 

 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

zástupkyňu prednostu Luciu Galambosovú, vedúcu oddelenia spoločenských Mgr. Líviu 

Geškóvú, metodika školstva a oboznámil členov komisie s programom zasadnutia, ktorý bol 

jednomyseľne schválený. 

 

1. Schválený rozpočet mesta na rok 2017 - školstvo  

Podklady boli zaslané všetkým členom komisie školstva v elektronickej forme.  

Predseda komisie odovzdal slovo vedúcej oddelenia spoločenských služieb. 

Mgr. Lívia Gešková – financovanie základných škôl je postavené na normatívnom princípe. 

Školy sú financované podľa počtu žiakov, personálnej a ekonomickej náročnosti výchovno–

vzdelávacej činnosti. Okresný úrad v Trnave na základe rozdelenia finančných prostriedkov 

MŠVVaŠ SR poukazuje preddavok bežných výdavkov na tzv. prenesené kompetencie pre 

školy na účet mesta zriadený zvlášť pre účely školstva. V októbri 2016 sme na budúci rok 

celkom dobre odhadli sumu, v rozpočte mesta figuruje suma 2 499 500 € a podľa oznámenie 

OÚ Trnava Galanta dostane na rok 2017 pre 4 ZŠ 2 521 512 €.   

Mesto dostáva na každý kalendárny rok výnos dane z príjmov FO, z čoho poskytuje finančné 

prostriedky na mzdy a prevádzkové náklady MŠ, ZUŠ, ŠJ, ŠKD a CVČ v zmysle VZN mesta 

Galanta o určení výšky a ostatných niektorých podmienok dotácie na prevádzku a mzdy. 

Vychádza sa z počtu detí a žiakov na základe predložených výkazov škôl a školských 

zariadení k 15.09. príslušného roka. Schválený rozpočet na rok 2017 pre uvedené školy 

a školské zariadenia sa zdá byť postačujúce tak na mzdy a odvody, ako aj na prevádzkové 

náklady. Úpravu rozpočtu by sme žiadali od MsZ napr. v tom prípade, keby sa opakovane 

navýšili mzdy pedagógov od 1.9.2017. 

Príjmy škôl a školských zariadení sa skladajú z nasl. položiek: príspevky od zákonných 

zástupcov detí a žiakov, prenájmy, úroky, dobropis za energie, dary, dotácie z rôznych 

projektov, náhrady poisťovní za škodové udalosti atď.  

 

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o schválenom rozpočte mesta na rok 2017 – 

školstvo. 

 

2. Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 

2016/2017 

Informatívna správa bola zaslaná členom komisie elektronickou formou. 
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Predseda komisie školstva odovzdal slovo metodikovi školstva, aby informoval členov 

o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 2016/2017   

Metodik školstva informoval prítomných o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok 

šk. roka 2016/2017, ktorý porovnával s predchádzajúcimi šk. rokom, resp. s I. polrokom šk. 

roku 2015/2016.  

Mgr. Jozef Gál – sa informoval ako sú riešené neospravedlnené vyučovacie hodiny, nakoľko 

sa mu ten počet vymeškaných neospravedlnených hodín na niektorých školách zdá vysoký. 

Mgr. Juraj Bottka –  OSS vykonáva štátnu správu v prvom stupni vo veci ohrozovania 

výchovy a vzdelávania maloletého alebo zanedbávania starostlivosti o povinnú školskú 

dochádzku žiaka podľa § 6 ods.4 zákona 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov, ak zákonný zástupca dieťaťa má trvalý 

pobyt  na území mesta.  

PaedDr. Peter Černý – sa informoval ohľadne fungovania „Projektu prevencie 

protispoločenskej činnosti mládeže s dôrazom na problematiku záškoláctva a požívania 

alkoholu a tabakových výrobkov na území mesta Galanta“. 

Mgr. Juraj Bottka – MsP v Galante ako gestor toho projektu yykonáva priamu fyzickú 

kontrolu v teréne, hlavne v reštauračných zariadeniach, na predajných miestach a verejných 

priestranstvách na požívanie alkoholu a tabakových výrobkov a taktiež zameranú na 

záškoláctvo. 

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch za I. polrok šk. roka 2016/2017 . 

 

 

3. Vyhodnotenie zaslaných projektov v zmysle Výzvy č.3 pre oblasť „Vzdelávanie 

a výchova detí a mládeže – školstvo“ 

Podklady boli zaslané všetkým členom komisie elektronickou formou.  

PaedDr. Peter Černý – informoval prítomných o projektoch v zmysle Výzvy č.3 na rok 2017 

a navrhol presunutie troch projektov do časti B „Talentovaní žiaci“ v zmysle výzvy č.3/2  a to 

konkrétne projekty ZŠ, Sídl. SNP „Rozvíjanie schopností talentovaných žiakov“, „Podpora 

talentovanej mládeže“ a projekt Gymnázia Zoltána Kodálya „ Podpora talentovaných žiakov“. 

Zároveň navrhol, aby na talentovaných žiakov bolo vyčlenených 3 000 € . 

Predseda komisie dal priestor na diskusiu. 

Mgr. László Benkovics – zdá sa mi veľmi vysoká suma 3 000 € zo sumy 10 000. Navrhujem, 

aby na podporu talentovaných žiakov bola vyčlenená suma 2 000 €. 

Mgr. Jozef Gál – na škole sme plánovali pre talentovaných žiakov žiadať sumu vo výške 

1 000 €, ja by som sa tiež priklonil k sume 2 000 €. 

Mgr. Andrej Tábori – navrhujem jednu pätinu zo sumy 10 000 €.  

Mgr. Ján Marsall – študent našej školy sa zúčastňuje mnohých súťaží, kde dosahuje 

vynikajúce výsledky a reprezentuje nielen mesto Galanta, ale ja celé Slovensko. Jeho náklady 

na ubytovanie, hradenie si cestovného a štartovného sú vysoké. My budeme žiadať tiež 

dotáciu vo výške 1 000 €, preto by som sa skôr priklonil k čiastke 3 000 €. 

Mgr. Štefan Fazekaš – nie je možné navýšiť tieto finančné prostriedky? 

Mgr. László Benkovics – Adam Bukor bude oceňovaný aj ako športovec roka. 

Mgr. Jozef Gál – naši športovci sú registrovaní na atletickom zväze, kde priamo zo zväzu 

dostávame na nich financie, preto prosí pána Marsalla aby sa informoval aj o iných 

možnostiach získavania financií pre Adama. 

PaedDr. Peter Černý – vieme, že financovanie športovcov na takej vysokej úrovni nie je 

u nás dotiahnuté a preto by bolo dobré, ak by sme vedeli aspoň nejakou čiastkou pomôcť 

týmto športovcom na území mesta Galanta. 

Predseda komisie dal hlasovať o jednotlivých návrhoch 
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1. návrh - vyčlenenie finančných prostriedkov na podporu talentovaných žiakov vo 

výške 3 000 €. 
3 za  

4 sa zdržali hlasovania 

0 proti 

Prvý návrh neprešiel. 

 

2. návrh – vyčlenenie jednej pätiny zo sumy 10 000 € na podporu talentovaných 

žiakov, 2 000 €. 

6 za 

1 proti 

Návrh bol schválený. 

Lucia Galambosová – navrhuje, aby sa 10 000 € nechalo na špeciálne programy a projekty 

a na podporu talentovaných žiakov  by sa žiadalo úpravou rozpočtu. 

PaedDr. Peter Černý – môže sa stať, že nebudeme mať finančné prostriedky v rozpočte 

a preto radšej ostávame pri schválenom návrhu.  

Komisia školstva prerokovala a vyhodnotila zoznam podaných projektov a špeciálnych 

programov zmysle Výzvy č. 3 a odsúhlasila ich rozdelenie vo výške 8 000 €. Suma 2 000 € 

bola vyčlenená na podporu talentovaných žiakov. 

Viď príloha. 

 

4. Rôzne 
PaedDr. Peter Černý – informoval prítomných o žiadosti riaditeľky CVČ o navýšenie 

financií na mzdy a odvody a zároveň poprosil o vyjadrenie vedúcej oddelenia spoločenských 

služieb. 

Mgr. Lívia Gešková - Pani riaditeľka CVČ Spektrum sa minulý mesiac obrátila na mesto ako 

na zriaďovateľa s požiadavkou o navýšenie financií na mzdy a odvody. Po preverení 

skutočných potrieb a výdavkov školského zariadenia (zohľadňujúc platové triedy a stupne, 

odpracované roky, kreditné príplatky učiteliek atď.) mesto odoslalo odpoveď v tom zmysle, 

že finančné prostriedky schválené MsZ na rok 2017 sú postačujúce. 

Napriek snahe pani riaditeľky a jej kolegýň zariadenie má málo detí, málo záujmových 

útvarov. Vieme, že na území mesta pracuje 20 aktívnych športových klubov, 2 dobre 

fungujúce ZUŠ a deti majú možnosť navštevovať rôzne záujmové krúžky na svojich školách. 

V tejto situácii CVČ zamestnáva učiteľky so zníženými pracovnými úväzkami. Do ich 

priamej vyučovacej a výchovnej činnosti pani riaditeľka započítala okrem vedenia 

záujmových útvarov aj ostatné aktivity, napr. sústredenie mažoretiek, súťaže a prípravy na 

súťaže, tábory, GT, MDD, BG, Samsung day.  

Čo sa týka prevádzkových nákladov, mesto počítalo od 1. januára 2017 s presťahovaním 

školy do nových priestorov, pričom sme ale mysleli aj na výdavky na pôvodnej budove 

v prvých mesiacoch (temperovanie budovy, kurič, zálohy na vodu, elektrinu), preto v prvých 

mesiacoch posielame na uvedené výdavky škole väčší balík peňazí, ako od apríla, keď už 

pôvodnú budovu nebudú spravovať. V žiadosti medzi prevádzkovými nákladmi figuruje 

najvyššia suma na dohody pre externistov (5200 EUR), sú to hlavne platy učiteľov 

v oddeleniach „anglický jazyk“, „nemecký jazyk“, „hra na bicie“ a „hra na gitaru“, kde 

zákonní zástupcovia v zmysle VZN 7/2016 platia viac, ako na iné krúžky. Teda uvedené platy 

sú vykryté z vlastných príjmov školy.   

PaedDr. Peter Černý - Zohľadňuje mesto pri poskytovaní finančných prostriedkov iba počet 

detí s trvalým pobytom v Galante alebo berie ohľad aj na ostatné deti? 

Mgr. Lívia Gešková -  CVČ (ako aj MŠ, ZUŠ, ŠKD a ŠJ) je financované z podielových daní 

fyzických osôb, ktoré obec dostáva na svoj účet. Výška týchto prostriedkov sa určí podľa 
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nariadení vlády č. 668/2004, podľa jednotkového koeficientu MF SR na rok 2017 (78,87 EUR 

na žiaka) a podľa počtu galantských detí zapísaných na CVČ k 15.9.2016. Mesto Galanta 

vôbec nesleduje trvalý pobyt detí zapísaných na CVČ, financie ráta na celkový počet, tento 

rok na 217 žiakov, ale nakoľko sme zistili, že z týchto financií by sa nedalo sprevádzkovať 

školské zariadenie, do rozpočtu na rok 2017 sme navrhli trojnásobok tejto sumy, teda 55 000 

EUR, ktoré MsZ schválilo 1.12.2016. CVČ okrem týchto financií má aj iné príjmy, v roku 

2016 malo cca 26 500 EUR z vlastných príjmov, ktoré sme im do posledného centu vrátili, na 

projekty od mesta dostali 2 400 EUR a na vzdelávacie poukazy získali 780 EUR.  

Komisia školstva po oboznámení so žiadosťou riaditeľky CVČ a s odôvodnením celkovej 

finančnej situácie vedúcou OSS sa rozhodla nenavýšiť finančné prostriedky na mzdy 

a prevádzku. 

Hlasovanie: 

6 za  

1 sa zdržal 

Mgr. Juraj Bottka – informoval prítomných o žiadosti o poskytnutie finančných 

prostriedkov na havarijnú situáciu strechy Základnej školy na Sídl. SNP v Galante, ktorá bude 

postúpená na krajský školský úrad. 

Členovia komisie sa dohodli, že po oznámenia výšky poskytnutých financií z MŠVVaŠ SR 

sa vrátia k tejto téme, ak bude potrebné rokovať o spolufinancovaní výdavkov.  

 

 

Predseda komisie sa poďakoval za účasť, spoluprácu a stanovil termín ďalšieho 

zasadnutia na 11.04.2017 o 14.00 hod. 

 

 

Príloha: Rozdelenie dotácií 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 02.03.2017                                                              PaedDr. Peter Černý v. r. 

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                    predseda komisie  



Schválená výška dotácie komisiou školstva z rozpočtu mesta Galanta na rok 2017  na základe podaných projektov v zmysle Výzvy č. 3 - oblasť školstva

P. č.

Názov zariadenia Názov projektu Termín a miesto realizácie projektu

Schválená 

výška 

dotácie v €

1 ZUŠ - štvrť SNP Farby Jari marec 2017 300,00

2 ZUŠ - štvrť SNP Absolvenstská výstava 2016 jún,júl,august 2017 100,00

3 MŠ - Nová doba Maturita predškoláka jún 2017, Galanta 150,00

4 L.I.K.e, n.o. SNP Anglická knižnica Jazyková škola Helen Doron,1.9.2016-31.12.2017 0,00

5 MŠ - Clement. sady Zahrajme sa na divadlo 20.4.2017 100,00

6 CVČ-Spektrum Galanta Zlatá palička ŠH Galanta, 20.05.2017 1000,00

7 CVČ- Spektrum Galanta Celomestské oslavy MDD

27. mája  2017 Galanta - mestský park,                 1. 

júna 2017 Nebojsa                                            1. júna 

2017 Futbalový turnaj O pohár primátora      2. júna 

2017 Javorinka                                          Hody - termín 

po dohode s miestnym OZ 1000,00

8 CVČ-Spektrum Galanta Súťaže mažoretiek 

 8. apríl 2017 - Sobotište                                       6. - 9. 

máj 2017 - Spišská nová Ves                        10. júna 

2017 - Záhorská Ves               600,00

9 ZŠ Sídl. SNP Mesto v ktorom žijem - min., súč., budúc. ZŠ, Sídl. SNP, september -december 2017 500,00

10 ZŠ Sídl. SNP 

2. ročník ľahkoatletickej súťaže žiakov ml. 

školského veku škôl mesta Galanta
ZŠ Sídl. SNP Galanta, jún 2017

150,00

11 ZŠ Sídl. SNP Aby som aj ja bol úspešný ZŠ Sídl. SNP Galanta, apríl - december 2017 150,00

12 ZŠ Sídl. SNP Olympijská dúha ZŠ Sídl. SNP Galanta, apríl - máj 2017 150,00

13 ZŠ Sídl. SNP Rok čitateľskej gramotnosti v ŠKD ZŠ Sídl SNP Galanta, marec - november 2017 100,00

14 ZŠ Sídl. SNP Pohybom ku zdraviu - Boj proti obezite ZŠ Sídl. SNP Galanta, jún 2017 100,00

15 ZŠ - Z. Kodálya šk.časopis DIAKSZÓ január -december 2017 150,00

16 ZŠ - Z. Kodálya Aby sa nám deti netúlali ZŠ Z. Kodálya s VJM, 3.07.2017-14.07.2017 1700,00

17 ZŠ - Z. Kodálya Vedomostné a umelecké súťaže apríl 2017 - jún 2017 100,00

18 ZŠ-Štefánikova Chemická  schow - 6.ročník ZŠ, Štefánikova, máj 2017 150,00

19 ZŠ-Štefánikova Turnaj vo volejbale pre žiak. 6.roč. október 2017 100,00

20 ZŠ - G. Dusíka Moderné vyučovanie jazykov máj-október 2017 150,00

21 MŠ - Sever Detská športová olympiáda - XX.ročník jún 2017, Galanta 500,00

22 ZUŠ Josepha Haydna Výmenný koncert Galanta a Mikulov Mikulov, 30. mája 2017 250,00

23 MŠ - Nová doba sVJM Vrchnákové kráľovstvo máj-jún 2017 200,00

24 MŠ - SNP Pohybom ku zdraviu MŠ - Sídl. SNP, máj 2017 150,00

25 MŠ - SNP Vitajte v rozprávkovkovom svete 1. júna 150,00

Spolu: 8 000,00

Rozpočet na rok 2017  :                                                                                            10 000 € Celkom spolu:                               8 000,00

Spracoval: Mgr.  Juraj Bottka Zostatok pre Talentovaných žiakov : 2 000,00

V Galante 2.3.2017 Spolu: 10 000,00

PaedDr. Peter Černý v.r.

predseda komisie školstva


